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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Pintér Sándor, belügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mi az oka annak, hogy országos szinten az egyes 
egészségügyi intézményekben nem sikerül folyamatosan fenntartani a megfelelő szakorvosi és 
szakápolói létszámmal a betegellátást, miért nem tesz meg mindent a kormányzat annak 
érdekében, hogy ne kelljen szüneteltetni - akár csak ideiglenesen - osztályokat, szakellátásokat
és ne kelljen az így is betegségük okán kiszolgáltatott állampolgároknak a lakóhelyüktől adott 
esetben jóval távolabbi egészségügyi intézményt felkeresniük a remélt gyógyulásuk 
érdekében?" 

Tisztelt Belügyminiszter Úr!
 
Számos esetben kapok olyan lakói megkereséseket, panaszokat, hogy akár Budapest területén, akár
országos szinten egy-egy egészségügyi intézményben ilyen vagy olyan ellátás ideiglenesen vagy
előre láthatóan határozatlan ideig szünetel.
 
Nemrégiben értesülhettünk arról, hogy a budapesti Uzsoki utcai Kórház kardiológiai osztályán és a
kardiológiai  őrzőben  a  személyi  feltételek  hiánya  miatt  nem  tudták  biztosítani  a  koronária
intervenciót,  valamint  a  súlyos  állapotú,  monitorizálást  igénylő  betegek  kardiológiai  őrzőben
történő ellátását, de arról is hírt kaphattunk, hogy ugyanezen kórház egyik részlegén anyagcsere,
stroke és izületi betegek, végtag amputáltak maradtak fűtés és melegvíz nélkül, összesen 139 beteg
ember!
 
Természetesen  itt  a  sornak egyáltalán  nincs  vége,  hiszen  a  Nemzeti  Népegészségügyi  Központ
honlapján  például  többek  között  2024.02.21-én  csaknem  30  határozat  jelent  meg  leálló  vagy
szünetelő  kórházi  ellátásokról.  A választókörzetemhez tartozó  Péterfy  Kórház  esetében pedig  a
legfrissebb információk szerint 2024.03.05-én 8.00-15.00 óra között a Péterfy Sándor utcai Kórház
helyett más intézmények látják el a stroke- thromolysis ügyeleti ellátást, mely érinti az akut CT
diagnosztikai feladatokat is.



 
Szeretném a figyelmét felhívni, hogy az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. törvény 98. § (1)
bekezdésének értelmében úgy rendelkezett, hogy
 
„Az állami szervek kötelesek a  képviselőket  megbízatásuk ellátásában támogatni,  és részükre a
munkájukhoz szükséges felvilágosítást megadni.”
A fentiekre tekintettel az alábbiakban kérem válaszát:

Mi az oka annak, hogy országos szinten az egyes egészségügyi intézményekben nem sikerül
folyamatosan  fenntartani  a  megfelelő  szakorvosi  és  szakápolói  létszámmal  a  betegellátást,
miért nem tesz meg mindent a kormányzat annak érdekében, hogy ne kelljen szüneteltetni -
akár csak ideiglenesen - osztályokat, szakellátásokat és ne kelljen az így is betegségük okán
kiszolgáltatott állampolgároknak a lakóhelyüktől adott esetben jóval távolabbi egészségügyi
intézményt felkeresniük a remélt gyógyulásuk érdekében?
 
 
Megtisztelő válaszát megköszönöm!
 
Budapest, 2024. március 06.
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